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Aan de leden van de raad,

Aanleiding
Op 12 februari was het onderwerp Blauwe Brug geagendeerd in de carrousel van de 
gemeenteraad. Dit naar aanleiding van vragen van D66 aan het college over de 
verkeersituatie op de burgemeester Van 't Hoffweg. De vragen hadden betrekking op het 
vrachtverkeer, het vervoer van gevaarlijke stoffen, openstelling vanuit 2 richtingen, 
verkeersveiligheid, handhaving en fijnstof. 

Blauwe brug
In de discussie rondom de Blauwe brug staan de wensen en belangen van ondernemers en 
omwonenden lijnrecht tegenover elkaar. Ondernemers wensen volledige openstelling door 
het opheffen van het verbod voor vrachtverkeer vanaf de Lindtsedijk richting de 
Plantageweg. Dit scheelt omrijden wat een gunstig effect op het milieu kan hebben. 
Bewoners willen het verbod handhaven of zelfs uitbreiden naar beide richtingen ten behoeve 
van de leefbaarheid/woonmilieu in de wijk. 

We hebben modelmatig onderzoek verricht naar het effect van het opheffen van het 
inrijverbod ten opzichte van de huidige situatie. Daaruit blijkt dat de verkeersintensiteit, 
geluidsbelasting en luchtkwaliteit op de huidige route Lindtsdijk – Geerweg – Munnikensteeg 
verbetert. Op de route Burgemeester van ‘t Hoffweg - Burgemeester Doumaweg – Pieter 
Zeemanstraat verslechtert de situatie. Daarbij kan worden opgemerkt dat de verslechtering 
niet zorgt voor overschrijding van de normen. 

Kerkweg
Onlangs zijn er schriftelijke vragen binnengekomen van het CDA om een 
vrachtwagenverbod in te stellen op de Kerkweg. 

Vragen:
1. Er gaat veel vrachtverkeer dat niet via de blauwe brug mag via de Kerkweg en Laan 

van Nederhoven richting A16 omdat waarschijnlijk de navigatie dat aangeeft. 
2. Dit brengt onveilige situaties met zich mee. 
3. Als we willen dat het vrachtverkeer echt via de Munnikensteeg naar de A16 gaat, 

zal hier ook een verbodsbord voor vrachtwagens moeten komen."
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1. Uw constatering dat vrachtverkeer gebruik maakt van de Kerkweg om van het 
industrieterrein bij de A16 te komen is juist. Ook wij ontvangen meerdere meldingen 
over vrachtverkeer op de Kerkweg. 

2. U geeft aan dat dit leidt tot onveilige situaties. Het college snapt dat dit een gevoel 
van toegenomen (verkeers)onveiligheid met zich meebrengt. Deze gevoelens 
matchen echter niet met de objectieve cijfers die wij tot onze beschikking hebben en 
de hoeveelheid meldingen die wij hebben ontvangen. We hebben vier meldingen 
ontvangen in het afgelopen jaar. In ons ongeval systeem ViaStat zijn in de Kerkweg 
de afgelopen jaar geen ongevallen geregistreerd waar vrachtwagens bij betrokken 
waren.

3. De Kerkweg is qua inrichting geschikt voor zwaar verkeer. Zo is deze weg ook 
benoemd in het GVVP. De Kerkweg is niet de hoofdroute voor vrachtverkeer maar 
heeft wel een belangrijke rol met betrekking tot de bereikbaarheid van het 
industrieterrein en het verminderen van de kwetsbaarheid van ons wegennetwerk. 
Het afsluiten van de Kerkweg voor vrachtverkeer leidt tot een hoger risico voor 
verkeersopstoppingen op een aantal andere locaties in Zwijndrecht. Daarnaast kan 
de afsluiting voor vrachtverkeer wel rekenen op draagvlak van onze inwoners maar 
niet op draagvlak bij onze lokale ondernemers. Dit baseert het college op haar 
ervaringen met de Blauwe Brug.  

Evaluatie Gemeentelijk Verkeer- en Vervoersplan
Het college ziet samenhang tussen het vraagstuk van de Kerkweg en het vraagstuk rondom 
de Blauwe Brug. Het college heeft besloten het al dan niet openstellen van de Blauwe Brug 
en de Kerkweg te heroverwegen bij de evaluatie van het Gemeentelijk Verkeer- en 
Vervoersplan dit najaar. 
Het GVVP dateert uit 2016 en zal binnenkort geëvalueerd worden. Vanwege de voorziene 
ontwikkelingen en groei van Zwijndrecht (regionale groeiagenda, spoorzone) is het 
noodzakelijk om bij de evaluatie van het GVVP ook de verkeerscirculatie te onderzoeken. 
De Blauwe Brug en de Kerkweg maken onderdeel uit van het onderzoek naar de 
verkeerscirculatie. Op basis van deze integrale benadering willen wij tot een zorgvuldig 
besluit komen omtrent het besluit m.b.t. de Kerkweg en de Blauwe brug.

Wij zullen u informeren over de resultaten van de evaluatie van het GVVP en een nieuw 
uitvoeringsprogramma GVVP, ter besluitvorming, aan u voorleggen.  

Hoogachtend,

De secretaris, De burgemeester,


